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Borci so za demokratični napredek
4. maja so se na redni letni skupščini zbrali borci naše

občinske organizacjje. Uvodno poročilo je podal njen
predsednik Alojz Skufca in nekaj ključnih misli tudi
objavljamo. V svojih razpravah so se predstavniki kra-
jevnih borčevskih organizacij pa tndi številni gostje dota-
knili predvsem aktualnih vprašanj našega sedanjega trc-
nntnega družbenopolitičnega življenja. Zapišemo lahko.
da jih situacija še kako zaskrbljuje in da znajo prav borci
še tako tenkočutno prisluhnili tudi novim dogajanjem na
slovenski politični sceni, pri čemer poudarjajo strpno in
demokratično ter argumentirano konfrontacijo mnenj
v dubu pluralizma znotraj Socialistične zveze.

Z zanimanjem so prisluhnili tudi informaciji o dogaja-
njih in stanju družbenoekonomskih razme v občini, ki jo
je podal predsednk občinskega izvršnega sveta Stane
Droljc.

V razpravi je med prvimi sodeloval Franci Sterle.
Kritično je ocenil odnos družbenih dejavnkov do zgodo-
vinopisja s področja narodnoosvobodilnega gibanja. Me-
nil je, da družba premalo izkoristi dane možnosti za
ohranjanje tovrstnih pričevanj in premalo stimulativno
vrednosti pisano besedo s tega področja.

Predsednik Mestnega odbora ZZB NOV Slane Vrbo-
vec je po pozdravu svojo razpravo namenil socialncmu
položaju borcev, ki v teh kriznih časih postaja vse težji.
Zavzel se je za vsestransko pozornost vseh dejavnikov
družbene skupnosti pri premoščanju takšnega stanja.
Spregovoril je tudi o sporih med borčevskimi organizaci-
jami v Jugoslaviji, se zavzel za strpen in kulturen dialog
pri razreševanju odrptih vprašanj in izrekel vso podporo
slovenskemu političnemu vodstvu.

V imenu republiškega odbora ZZB NOV je skupščino
pozdravil Stane Repar. Pozval je člane, da skušajo tudi
oni oceniti delo republiškega odbora, saj se je potrebno
tudi v borčevski organizaciji odhiaknili od forumskega
dela. Po tem ko je očrtal najnovejša dogajanja v Jugosla-
viji in Sloveniji, je še posebej podčrtal, da bo polrebno še
precej truda, da bomo dosegli socializem po meri člove-
ka. Unitarizem in centralizem nista poti po kateri bi ga
dosegli, temveč je to demokracija. Pa vendar ni demo-
kracija zveza preko katere se dokoplješ do oblasti. Dota-
knil se je tudi natolcevanj v sredstvih javnega obveščanja
ter povedal, da slovenski borci nimajo nikakršnih razlo-
gov, da bi pristajal na izredni borčevski kongres. Ludvik
Golob se je pridružil rislim razmišljanjem in sulščem, ki
bodo pripomogla h krepitvi moči in enotnosti slovenske-
ga vodstva. Dolaknil se je problematike zgodovinopisja,
največ svoje razprave pa je namenil še vedno naciolane-
mu odnosu do razvoja dela občine in preveliko zapostav-


